
Groningen, 1 november 2023

Betreft: Zienswijze raadvoorstel voorstellen (Co)investeringsfonds 2024

Geachte mevrouw Brakel, Beste Ellen,

Wij ontvingen maandag 30 oktober raadvoorstel ‘voorstellen (Co)investeringsfonds 2024’. Wij 
hebben dit voorstel beoordeeld en hebben hierover de volgende opmerkingen:

In algemene zin maken we het volgende voorbehoud in deze zienswijze. Het is voor ons moeilijk 
dit voorstel te beoordelen aangezien de genoemde “Notitie Herijking kader (Co)investeringsfonds” 
nog niet is vastgesteld. Volgens de planning wordt deze op 29 november 2023 in de raad 
vastgesteld. In dit voorstel zijn echter al wel wijzigingen verwerkt en toegepast waarover nog een 
beslissing van het college en de raad dient te worden genomen. Ook over dit voorstel is door ons 
een zienswijze aangeleverd. In onderhavige reactie gaan we er vanuit dat het herijkingsvoorstel zal 
worden aangenomen.

I. een krediet van € 840.000,-- beschikbaar te stellen voor de reservering voor een 
structurele oplossing voor veld 5 op sportpark Corpus den Hoorn. Hiervan € 
139.000,-- te dekken uit de te ontvangen specifieke uitkering sport btw en de 
kapitaallasten van het resterende deel ad 63.300-- voor € 2.700,-- te dekken uit de 
bijdrage van de sportclub en voor € 60.600,-- uit het (Co)investeringsfonds in de 
reguliere Sportbegroting;

Volgens de uitgangspunten van de Co-investering, dient een gebruiker mee te betalen indien er 
sprake is van een wens vanuit de vereniging. Deze vervanging is echter niet op verzoek van de 
gebruikers maar een oplossing voor een capaciteitsprobleem op het sportpark veroorzaakt doordat 
een commerciële partij gebruik mag maken van dit veld. De amateurverenigingen behouden liever 
het natuurgras. Wij vinden het dan ook niet juist om de verenigingen € 25.000 te laten meebetalen 
voor  het oplossen van een capaciteitsprobleem. 
Daarbij zijn de verenigingen hierover al ingelicht voordat het raadsvoorstel is gepubliceerd. Dit lijkt
ons nogal prematuur, aangezien de besluiten nog moeten worden genomen. Te meer daar er op 
verzoek van de raad nog een onderzoek gaat plaats vinden naar de belastbaarheid van de velden 1, 2
en 3. (Velden in beheer van FC Groningen) Als dit onderzoek aangeeft dat de velden 1,  2 en 3 beter
benut kunnen worden is omzetting van veld 5 in het geheel niet nodig.

II. een krediet van € 21.000,-- beschikbaar te stellen voor de aanleg van een cricketpitch
op sportpark Kardinge. Hiervan € 4.000,-- te dekken uit de te ontvangen specifieke 
uitkering sport btw en de kapitaallasten van het resterende deel ad € 1.547,-- voor € 
46,-- te dekken uit de bijdrage van de sportclub en voor € 1.501,-- uit het 
Co)investeringsfonds in de reguliere Sportbegroting; 

Op zich kunnen wij ons vinden in dit voorstel. Er is echter nog geen overeenkomst tussen de 
aanvrager en de huidige verenigingen op Kardinge. Hierdoor is het ongewis of er kleedkamers, 
toiletten, en clubhuisfaciliteiten kunnen worden geboden. Opslagruimte is in ieder geval niet 
voorhanden. De vraag is of de aanvrager zonder deze genoemde zaken wel verder wil met dit 



project. Goedkeuring onder voorbehoud van de invulling van bovenstaande lijkt ons daarom op zijn
plaats. We willen hierbij ook verwijzen naar de situatie die zich vorig jaar heeft voorgedaan inzake 
het beach-handbal veld. Door gebrek aan genoemde faciliteiten is de aanleg van dit veld niet 
geëffectueerd. 

III. voor het subsidiebudget Cofinancieringsfonds sportaccommodaties 2024 een bedrag 
van € 150.000,-- beschikbaar te stellen en dit te onttrekken aan de reserve co-
financieringinvesteringsfonds sportaccommodaties 

Akkoord. Volgens ons klopt de naam ‘co-financieringinvesteringsfonds’ niet.

IV. de toegezegde middelen ad € 30.000,-- voor het project ‘outdoor Gym Gravenburg’ 
toe te voegen aan de bestemmingsreserve van het (Co)investeringsfonds

Aangezien dit een budget neutrale aanvraag betreft geven wij hierover geen zienswijze.

V. de gemeentebegroting 2023 op deelprogrammaniveau te wijzigen. 

Akkoord

Indien er aspecten zijn in deze zienswijze die vragen oproepen, zijn we uiteraard bereid een 
toelichting hierop te geven.

Hartelijke groet,

Namens Sportkoepel Groningen,
Joop Top, GP de Vries, Bram Reudink


